
Cultuurraad Wervik 2019-2024 
Verslag vergadering maandag 11 december 2023 

 
Aanwezig: Dirk, Patrick B., Anaïs, Lionel, Bernard, Schepen Bercy, Freddy, Patrick R., Lieven, 

Pol, Tania, Pieter. 

Verontschuldigd: Dorine, Bjorn en Ulla 

 

1 Verwelkoming door de voorzitter 
2 Goedkeuring verslag vorige vergadering en algemene vergadering 

Het verslag van de Algemene vergadering wordt deze week naar het Dagelijks 
bestuur gemaild. Daarnaast vraagt het CBS om sneller de verslagen van de 
adviesraden door te sturen. Daarom probeert de voorzitter vanaf nu de dag na de 
vergadering het verslag door te sturen. Dan heeft het bestuur een week de tijd om 
opmerkingen/aanvullingen te doen.  

3 De Waarheen: stand van zaken 

In de volgende Waarheen staat er voor het eerst een uitbreidingsartikel (over 
Mulsum). De onderwerpen van de verschillende verenigingen voor de 
uitbreidingsartikels worden doorgenomen (verzameld in de Algemene vergadering).  
Pol maakt een selectie van de (vele) interessante titels en stuurt een vraag om een 
artikel naar de betrokken verenigingen. Het referentieartikel (vorm en inhoud) is dat 
van deze maand in Waarheen.  

4 Vastleggen data vergaderingen Dagelijks bestuur en Algemene vergadering 2024 

De vergaderingen van het Dagelijks bestuur blijven op de tweede maandag van de 
maand: 08-01, 19-02, 11-03, 15-04, 13-05, 10-06, 01-07, 09-09, 14-10, 18-11, 09-12. 
Voor de algemene verjaardag zijn dit de data: 17-06 en 25-11. Er wordt extra op gelet 
om nu alle verenigingen uit te nodigen, bij de vorige editie stond er per ongeluk een 
filter op. De data worden zo snel mogelijk naar alle verenigingen gestuurd. 

5 BOA (Buitenschoolse Opvang en Activiteiten): meer uitleg door Bjorn. Dit puntje 
werd in november naar deze vergadering verplaatst. Wordt verplaatst wegens afwezigheid 
Bjorn.  

 

6 Pops fiberklaar: plannen om de nieuwe verdeelkasten (Point of Presence) van 
Fiberklaar te pimpen. Er zullen twee kasten in Wervik en een in Geluwe staan. 
Toelichting over de versiering                     wordt verplaatst wegens afwezigheid Bjorn. 



 

7 Platform voor ticketverkoop GC Forum en GC Gilwe: interessant voor onze leden? Dit 
is niet mogelijk, omdat het beheer van de ticketshop in het interne systeem van stad 
Wervik zit. Er bestaan andere platformen. Daarvoor moet er een grondplan van de 
zalen gemaakt worden. Dat is een eenmalige kost van 60 euro per zaal. Er wordt 
gepolst bij de verenigingen of er nood is en eventueel informatie gevraagd worden 
over de verschillende systemen. 

 

8 Aanvragen tot erkenning als lid van de Cultuurraad. 

• Amal Al Madina: definitief advies aan het CBS. Het dagelijks bestuur (DB) 
adviseert om de vereniging niet toe te laten als lid van de Cultuurraad, omdat 
zij meent dat de kerntaak van de vereniging niet het uitdragen van cultuur is, 
maar wel van een levensbeschouwing. Het Dagelijks Bestuur verwijst hiervoor 
naar Artikel 14 van de statuten waar onder punt 1 staat: ‘Haar doelstelling als 
culturele vereniging op een niet-commerciële en consequente wijze in haar 
programma realiseren.’  

• Headache Music Agency: definitief advies. In het vorige DB werd HMA gezien 
als een commerciële vereniging. Het advies was om ze te aanvaarden onder 
categorie E, maar volgens de statuten kunnen ze geen lid zijn (volgens artikel 
14.punt 1). Ook voldoen zij niet aan de voorwaarden beschreven onder 
artikel 14 punt 3 van de statuten. Daarom geven wij het advies om hen niet 
toe te laten tot de Cultuurraad.  

• The Hot Swing Collective: nieuwe aanvraag. Dit is een feitelijke vereniging en 
een muziekband dat optredens verzorgt en daarvoor ook een vergoeding 
vraagt. Ook hier geeft het DB een negatief advies omdat dergelijke bands niet 
open staat voor iedereen. (zie artikel 14 punt 3) 

9 Actualiseren reglement Projectsubsidie: mogelijke data om te vergaderen. Wordt 
verplaatst wegens afwezigheid Bjorn. 

 

10 Aandachtspunten voor volgend jaar: voorlopig geen. Bestuursleden wordt gevraagd 
om voorstellen te doen tegen de volgende vergadering. 

 

11 De foyer van Forum is erg klein. Is het mogelijk om het kantoor en het loket, dat nu 
nauwelijks gebruikt wordt, te reduceren en het geheel te herdenken, zodat mensen 
na een voorstelling niet meer ‘vluchten’ omwille van de kleine ruimte? Dit is een 
verzuchting van verschillende verenigingen. De voorzitter stelt een brief voor het CBS 
op.  



 

12 Varia 

•  Er zijn verschillende eindejaar evenementen die niet opgenomen zijn in de lijst 
op de Facebookpagina van Wervik staan. De teamcoach Cultuur gaat na bij de 
dienst Communicatie hoe de selectie gebeurde. 

• Pol: zou de integratie willen omkeren. De verenigingen nodigen onze nieuwe 
bewoners uit om kennis te maken met hun werking. 

• Er is sprake van een nieuwe polyvalente zaal op Oosthove. Volgens de 
vertegenwoordigers van het Dagelijks Bestuur in de begeleidingscommissie voor 
GC Gilwe is zo’n commissie zeker interessant. Daarom wordt de vraag gesteld 
om terug zo’n commissie samen te stellen. Het CBS wordt ook de raad gegeven 
om eens contact op te nemen met mogelijke verenigingen die van de zaal 
zouden kunnen gebruik maken. Bedoeling is om ook eens een kijkje te nemen 
achter de schermen van een evenement die door een vereniging wordt 
gerealiseerd om zo ook de ware noden van de verenigingen te kennen en te 
weten welke keuzes het best gemaakt worden. 

 

Het bestuur van de Cultuurraad Wervik-Geluwe bestaat uit: Anaïs Isebaert, Lionel Brulez, Patrick 

Rozé, Dirk Delva, Freddy Stragier, Lieven Vandamme, Bernard Delvoye, Dorine Lesage, Tania 

Dassonneville, Pol Verstraete, Ulla Hollebeke en Patrick Biesbrouck.  
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